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2020 08 02 Opschalinqslijst IC per ziekenhuis pdf

Hallo allemaal

Hierbij de terugkoppeling van het IC opschaiingsoverleg van vandaag
De brief aan de ROAZ is gisteren verstuurd zie bijlagen
In aanloop naar de persconferentie vanavond wordt nog een stand van zaken brief gestuurd naar de TK over de

opschaling
Hugo de Jonge zal in de persconferentie ook iets zeggen over het opschalingsplan De verwachting vanB
niet groots zal worden opgepakt door de media en hij verwacht daarom ook weinig aandacht voor de opschaling tijdens
het debat van volgende week over Covid

Er werd aangegeven dat er vanochtend overleg was met MEVA en Z maar meer dan dat werd niet gemeld Ik neem aan

hierbij was en hier meer van weet

CZ is in gesprek met FIN over de claim voor het opschalingsplan De verwachting is dat uiterlijk maandag ambtelijk
akkoord bereikt wordt over de begroting van VWS voor 2020 en 2021 voor Covid gerelateerde kosten FIN ziet de

noodzaak en denkt constructief mee Uitgangspunt voor FIN is dat er alleen gekeken wordt naar kosten voor 2020 en

2021 Het is lastig voor FIN om voor 2022 al toezeggingen te doen

Er is inmiddels een lijntje gelegd met de ADR en die zijn bereid om met CZ mee te denken

Er is een brief in de maak voor de RAV over de kosten van de ambulances Deze brief wacht op afstemming met AZN en

LNAZ en zal daarna verzonden worden

WJZ heeft de landsadvocaat om een second opinion gevraagd over de wijze waarop de opschaling gefinancierd kan

worden Dit gaat over alles behalve opleiden omdat we dat via een subsidie gaan doen Er wordt gezocht naar een

civiele oplossing Het idee dat nu voorligt bij de landsadvocaat is dat VWS de niet gebruikte IC bedden en apparatuur
gaat huren van de ziekenhuizen als onroerend goed Als dat juridisch kan hoeft er namelijk niet aanbesteed te worden
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Dit was het weer voor vandaag Morgen is er geen opschalingsoverleg

Ik ben de rest van de dag vrij en [yjmtg]
onmisbaar zijn stuur mij dan een berichtje op

haar vakantie is beqonnen morgenochtend ben ik weer aan het werk Mocht ik toch
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Onderwerp RE terugkoppeling overleg IC opschaling

Dag alien

Opnieuw een terugkoppeling van het overleg van de werkgroep IC opschaling
In het overleg werd gemeld dat de ROAZ brief vandaag uitgaat De huidige versie vinden jullie in de bijlage Ten aanzien hiervan

zijn er op ons terrein naar ik heb gezien geen wijzigingen doorgevoerd Hierop is nog geen definitief akkoord van de minister

Ook wordt er morgen voorafgaand aan de persconferentie een stand van zaken brief verstuurd Die vinden jullie ook in de

bijlage

Tijdens het overleg werd nog aangegeven dat er wordt verwacht dat de minister morgen tijdens de persconferentie zal verwijzen
naar het LNAZ opschalingsplan

Overigens werd opnieuw duidelijk dat we aan de voorkant niet goed worden aangehaakt omdat gevraagd moet worden om het

versturen van laatste versies

Tot zover ©
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Onderwerp terugkoppeling overleg IC opschaling

Dag alien

Hierbij een terugkoppeling van het overleg zojuist
Ten aanzien van de ROAZ brief heeft Ronnie overleg gehad met de minister maarde minister wilde er zelf ook nog even naar

kijken De laatste versie van de brief is vanmorgen verzonden aan de minister CZ drukt erop om de brief zsm de deur uit te

krijgen Ik heb gevaagd of wij ook de laatste versie kunnen ontvangen

Verder ging het overleg vooral over een juridische discussie tav het inkopen van de beschikbaarheid van bedden en de te volgen
procedure daarbij Ook ging het nog om de manier waarop de prijs van de bedden moet worden vastgesteld Zorgverzekeraar
Menzis heeft zich gemeld om hierover mee te denken Ook de NZa is gevraagd om de verschillende kostencomponenten in beeld

te brengen Bij dit pun^rachMjungino^r^Jat bij de mogelijkheid van het achteraf nacalculeren vanuit MEVA Z opmerkingen

zijn gemaakt @Voor|||^^Mro®^^HHygoed om te weten datniaimidit punt niet in de werkgroep wiI trekken en dit als een

los traject beschouwt waa^i^icr^ol^iet al te druk om lijkt te maken Hij neemt dit nog op met de betreffende college s We

hoeven hier nu dus niet direct iets mee maar het leek me echter wel handig om jullie dit signaal mee te geven
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Ok Ben benieuwd naarde uitkomst
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Senior Beleidsmedewerker MEVA Arbeidsmarkt
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Minister ic van Volksgczondhcid
Wclzijnen Sport

Directie Macro Economische Vraagstukken en Arbeid

Afdeling Beroepen Arbeidsmarkt

Postbus 20350 2500 EJ Den Haag
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Met vriendelijke groeten

| Beleidsmedewerker

Ministerie van Volksqezondheid Welziin en Sport

Directie MEVA | Afdeling Opleidingen Beleidsadvies en Financien

| Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Aanwezig op maandag dinsdag donderdag en vrijdag
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